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 59مرداد -امنا هیات رسانی اطلاع جریده

  



جایمقدمهبه
کشید یا نه؛حضور  سر موقع؛ طول می شد، یا با تأخیر شروع می

اکثری بود یا حداقلی؛ تو حسینیه بود یا اتاق فرماندهی حد
... ؛ هر چی بود نشستی بود جدی، پرامید  یا هرجای دیگه و

بخش، در فضای پرالتهاب و بعضاً تاریک دانشگاه،  و انگیزه
های خیلی جدی، اثری از  جدیتی که شاید در خیلی از جلسه

 ۀاون نیست، گاهی یک دانشکده یا معاونت چنان از برنام
کشور طرح بودجه کرد که گویی قراره  پیشنهادی خود دفاع می

 به تصویب برسونه...مجلس را در 

البته بماند که بعضیا ازش فراری بودن، ولی برای نگارنده 
ترین خاطرات دوران دانشجویی بلکه زندگی  که جزو شیرین

  ....بود، جلسات شورای مرکزی

صورت توأمان در  که چه احساساتی به تونم درک کنم الآن می
فات زد که این جلسات رو متصف به این ص وجودم موج می

سنگرانی راسخ  که در کنار همراهان و هم کرد، حس این می

مخاطبی وسیع  ۀکه داری برای دانشگاه و جامع نشستی، حس این
اثر و خنثی نیستی، حس  که بی کنی، حس این ریزی می برنامه

گیری  ن داری سخنان مرشدت رو پی میدر فضایی مطمئکه  این
 و...

ستم در قالب چند جمله نمایی ندارم، خوا قصد تقدیس و بزرگ
یادماندنی بسیج  حسّ امروز و دیروزم رو از جمع باشکوه و به

جویی بیان کنم، صدالبته که هم اون موقع و هم الآن  دانش
 شود بهتر شد... شد بهتر بود و می دانیم که می می

دست  به تر، خبرنامه ای شت برخلاف دو سال پیشدر سالی که گذ
اول مراتب عذرخواهی را از اعضای عزیز مجمع نرسید، 

اختصار  اطلاع گذاشتن دوستان به جا میاریم، بعد هم به بی

های مربوط ارائه  هیأت امنا و بخش ۀسال گزارشی از عملکرد یک

دیروز و  ۀدهیم، باشد که قدمی در جهت حفظ فضای دوستان می
 عمل به تکلیف امروز برداشته باشیم..

  



 مجازی هیأت امناالف( برگزاری جلسات حقیقی و 

تر جلسات هیأت امنا، در قالب فضای مجازی برگزاری شد؛ در واقع به جز یک نشست نسبتاً  های قبل، بیش مانند سال

جلسه در طول سالی  21صورت مجازی برگزار شد. جمعاً  بلند حضوری در قم با حضور اکثریت اعضا، باقی جلسات به

توان تمام مذاکرات  ها در طول هفته و بین جلسات، نمی داشتن بحث که گذشت برگزار شد که با توجه به جریان

های متعددی در طول این جلسات جریان داشت، از انتخاب  جلسه خلاصه کرد. بحث 21گرفته را در همین  صورت

مجمع نامۀ  نویس اساس الحسنه، از ارائه و بررسی پیش ها و ساختار صندوق قرض مسئول و تقسیم کار تا پیگری فعالیت

 دبیرخانه.  تا اقدامات جسته و گریختۀ

جا به ذکر همین کلیت از  های بعدی گزارش، اتفاقات مهم رخ داده ذکر خواهد شد، در این که در بخش با توجه به این

 شود. جلسات هیأت امنا بسنده می

 

 آموختگان نامۀ مجمع دانش نویس اساس ب( تنظیم پیش

های  ن از جلسات اول هیأت امنای سالی که گذشت مطرح شد. بعد از بحثو متق نامۀ جامع خورداری از اساسلزوم بر

که  ها انجام شد، این نامه ـ که البته در خصوص عنوان آن نیز بحث متعدد در خصوص لزوم و ضرورت تنظیم اساس

مجمع تعلق گرفت. کلیات نامۀ  نویس اساس نامه و ... ـ نظر جمعی هیأت امنا بر لزوم تنظیم پیش نامه باشد یا مرام اساس

نویس اولیۀ را تنظیم و به  رییس هیأت امنا پیش ؛نامه موردبحث قرار گرفت مدنّظر اعضا از مسایل مندرج در اساس

ها و  نامه و تعابیر و واژه وگو در خصوص بند بند اساس اعضای هیأت ارائه نمود. پس از چندین جلسه بحث و گفت

نویس نهایی برای ارائه در نشست  الآخره در روزهای پایانی این دورۀ هیأت امنا، پیشها، ب بارهای معنایی و حقوقی آن

 چهارم آماده گردید.

 

 

 



 الحسنه ج( صندوق قرض

نامه و سه دوره تغییر مدیریت و  نامه و اساس بالآخره پس از دو سال بحث و بررسی آئینمجمع  الحسنۀ قرض صندوق

که از تغییرات صورت گرفته در ساختار و اجرا عبور کردیم، مرور  نظر به اینکرد. طور رسمی کارش را شروع  معاونین، به

شود. در حال  ای از فعالیت فعلی صندوق اکتفا می و بازخوانی آن را خارج از حوصلۀ این نگاشته دانسته و به ارائۀ خلاصه

باشند. از  پور می فاضلی و رنجبر نژاد و معاونین صندوق آقایان حاضر مدیریت صندوق با جناب آقای مهندس یوسفی

توان به تنظیم فرم عضویت و افتتاح حساب مشترک توسط  کار صندوق، می به  گرفته پس از آغاز  های صورت فعالیت

 شوند، اشاره کرد. صورت دوساله انتخاب می  معاونین که طبق مصوبۀ مجمع به

 

 د( دبیرخانه

فعالیت خود را آغاز  ،گذشته و مصوبۀ نشست سوم، در سالی که گذشتدبیرخانۀ مجمع، بر اساس طرح پیشنهادی سال 

نموده و در قالب سه معاونت و بخش وبلاگ تشکیل گردید. البته فعالیت جدی و رسمی دبیرخانه با تأخیر آغاز گردید و 

های مختلف  بخش هایی در قالب فعالیت ،باشد؛ ولی پس از شروع رنگ وبلاگ یاران می از نتایج این تأخیر، عملکرد کم

دادن به وبلاگ توجه گردید؛ البته بر   رسانی، بیش از هر چیز به احیا و سامان گیری شد. در بخش معاونت اطلاع پی

های مجمع کافی نیست و  رسانی و انعکاس فعالیت به تنهایی برای اطلاعوبلاگ بستر اساس نظر اعضای دبیرخانه، 

هایی که در راستای  های روزآمد در بلندمدت گرفته شد. از جمله فعالیت ز رسانهاندازی سایت و استفاده ا تصمیم به راه

در مجمع و  های مختلف حاضر مصاحبه با شخصیت ریزی شد، صورت دادن و پیگیری عمل به اهداف دبیرخانه برنامه

زهای پیش از نشست در که اولین مصاحبه در رو های گوناگون است د در موقعیتهای افرا استفاده از تجربیات و دیدگاه

تحلیلی ـ سیاسی، اقتصادی ـ چون  هایی ها تشکیل کارگروه وبلاگ بارگزاری خواهد گردید. در بخش معاونت کارگروه

ها در  های آن ها و برنامه ها، فعالیت که با تعیین مسئولین کارگروه در حال بررسی استکارآفرینی و فرهنگی ـ تربیتی 

های  گروهتر  دهی بیش و جهت پیگیریرسانی خواهران  چنین در بخش معاونت اطلاع . همبلندمدت ترسیم خواهد گردید

 . شده در دستور کار قرار گرفت طراحی ازپیشموضوعی 



های دیگری که دبیرخانه مصمم است در روزهای پایانی این دورۀ خود انجام دهد، نهایی ساختن لیست  از فعالیت

های مجمع و  ها به فعالیت ها و نگرش های نظرسنجی در خصوص ضرورت ماعضای مجمع و طراحی و پر نمودن فر

 دبیرخانه خواهد بود.

 

 


